

25 April 2018

25 إبريل 2018

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Attn: Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations
Officer (COO), Head of Operations Division

عناية السيد/حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب الرئيس التنفيذي ، الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قطاع العمليات

**Re: Clarification of statements made by press
regarding SHUAA's dividend policy and dividends**

**الموضوع: توضيح بشأن التصريحات الصادرة عن
الصحافة بشأن سياسة الأرباح لشعاع كابيتال
وتوزيع الأرباح**

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

SHUAA Capital wishes to clarify and correct statements carried by certain media outlets following an interview given by its CEO on 18th April 2018.

تود شعاع كابيتال ش.م.ع توضيح وتصحيح التصريحات الصحفية الصادرة عن بعض وسائل الإعلام وذلك بعد المقابلة الصحفية التي أجراها رئيسها التنفيذي في 18 إبريل 2018

1. SHUAA Capital P.S.C announced last year the cash dividend policy to the shareholders
2. At the end of 2016, the accumulated losses of the company amounted to AED 233 million. After achieving the highest profit in the nine years in 2017, the accumulated losses have reduced to AED 167 M. SHUAA Capital expects that the company will continue the profitability in 2018 and 2019 and by that time the company will be able to absorb all the accumulated losses and achieving an accumulated profits and this will enable the company to distribute profits according to the dividend policy.

- 1- أعلنت في العام الماضي شعاع كابيتال ش.م.ع عن سياسة توزيع الأرباح النقدية على المساهمين
- 2- في نهاية السنة 2016، بلغت الخسائر المتراكمة للشركة 233 مليون درهم إماراتي. وبعد احراز الشركة لأعلى ربح في تسع سنوات في عام 2017، انخفضت الخسائر المتراكمة إلى 167 مليون درهم. تتوقع شعاع كابيتال بأن تستمر الشركة في الربحية خلال عامي 2018 و 2019 وبحلول ذلك الوقت فستتمكن من تغطية جميع الخسائر المتراكمة و احراز ارباح متراكمة مما يؤولها لتوزيع ارباح حسب سياسة توزيع الأرباح

3. SHUAA is committed to paying out dividends equal to at least 50% of net profit as soon as the accumulated profits are available.

3- تلتزم شعاع كابيتال بتوزيع أرباح تساوي ما لا يقل عن 50% من صافي الربح حالما تتوفر الأرباح المتراكمة

4. Certain media reports also misstated that SHUAA has loans of circa AED 350M. The current and due loans on SHUAA from the banks stands at circa AED 50m in its subsidiary companies.

4- أفادت بعض التقارير الإعلامية بدون تحري الدقة بأن لدى "شعاع" قروض بقيمة ٣٥٠ مليون درهم إماراتي. تبلغ قيمة الديون الحالية والمستحقة على شعاع للبنوك 50 مليون درهم إماراتي وذلك على الشركات التابعة لها.

Sincerely yours,



Fawad Tariq Khan
Chief Executive Officer



شاكرين لكم اهتمامكم، وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير

فؤاد طارق خان
الرئيس التنفيذي